
Zapisnik seje

ŠOVZ:     (517) Študentska organizacija Filozofske fakultete

Datum:     13.01.2021

Seja:     redna

Zapisnikar: Živa  Korošec

Prisotni člani: Nejc Kralj, Anja Zidar, Neža Lukančič, Sarah Tkalec, Jaka Šoster, Tim Gregorčič, Matic

Kristan, Nives Hüll, Nika Mrak, Lea Mioč, Erik Sever, Matic Kristan, Primož Kolenc, Jaka Klun, Živa Gornik

, Miha Slatnar, Zoja Anžur, Katarina Gerl, Nik Keber, Petra Bolta, Živa  Korošec, Lucija Pečlin

Številka: 1

Ostali prisotni:     predsednica ŠSFF Mia Hočevar

ZAPISNIK 1. REDNE SEJE UO ŠOFF 2020-2022

Kraj seje: Zoom

Datum seje: 13. 1. 2021 (17:00 - 18:51)

Prisotni_e člani_ce UO ŠOFF: Anja Zidar, Jaka Klun, Nika Mrak, Jaka Šoster, Petra Bolta, Sarah Tkalec,

Katarina Gerl, Tim Gregorčič, Lucija Pečlin, Živa Korošec, Erik Sever, Nives Hüll, Miha Slatnar, Zoja

Anžur, Matic Kristan, Lea Mioč, Primož Kolenc, Emina Neslanović, Neža Lukančič, Nik Keber, Nejc Kralj,

Živa Gornik.

Ostali_e prisotni_e: predsednica ŠSFF Mia Hočevar

Odsotni_e člani_ce UO ŠOFF, ki so svojo odsotnost opravičili_e: /

-Ob 17:59 je morala sejo zapustiti Neža Lukančič, od takrat naprej prisotnih 21 članov UO ŠOFF. 

-Ob 18:32 je moral sejo zapustiti Jaka Šoster, od takrat naprej prisotnih 20 članov UO ŠOFF. 

Dnevni red:

1.Potrditev dnevnega reda

2.Potrditev zapisnikov

3.Volitve v FK UO ŠOFF

4.Poročilo predsednice UO ŠOFF

5.Poročilo poslancev v ŠZ

6.Poročilo predsednice ŠSFF

7.Poročilo prodekanje FF



8.Razno

K točki 1. Potrditev dnevnega reda.

Anja Zidar predstavi dnevni red. Glede tega ni nobenih pripomb.

K točki 2. Potrditev zapisnikov.

Članom UO ŠOFF je bil pred sejo poleg sklica seje po elektronski pošti poslan zapisnik konstitutivne seje.

Anja Zidar je vprašala člane, če so si prebrali zapisnik in če se z njim strinjajo. 

K točki 3. Volitve v FK UO ŠOFF.

Anja Zidar prosi člane, da se prostovoljno javijo v finančno komisijo UO ŠOFF. Javijo se Nejc Kralj, Nives

Hüll, Matic Kristan, Lucija Pečlin in Jaka Šoster. 

Poteka glasovanje za izvolitev članov v finančno komisijo UO ŠOFF. Vsi prostovoljci se na kratko

predstavijo. Sarah Tkalec zanima, če bodo kandidati podpirali tako študijske kot tudi obštudijske

dejavnosti. Nejc Kralj poudari, da je treba dati prednosti študijskim (strokovnim) dejavnostim, vendar

bodo sredstva namenjena tudi obštudijskim. Ostali se strinjajo. Lucija Pečlin izpostavi pomembnost

obštudijskih dejavnosti za povezovanje študentov. 

Anja Zidar opozori novo finančno komisijo UO ŠOFF, da mora konstitutivno sejo FK UO ŠOFF sklicati

najstarejši izvoljeni član le-te. Na konstitutivni seji predlagajo predsednika in podpredsednika FK UO

ŠOFF, potrditev pa poteka na drugi redni seji UO ŠOFF. 

K točki 4. Poročilo predsednice UO ŠOFF

12. 1. 2021 je potekalo izobraževanje za prijavo projektov. Anja opozori člane, naj se čim prej

registrirajo na projektno vodenje in se seznanijo s postopkom vnašanja projektov. 

Predsedstvo je izbralo ponudnike za tisk in avtobusne prevoznike, ki bodo v naslednjem mandate veljali

za ves ŠOVZ. Pod tisk se po novem štejejo tudi publikacije in zborniki. Uvedena je bila tudi novost pri

prenosu sredstev - ko se prenaša sredstva, se morajo o tem strinjati vsi člani ŠOVZ. 

Za financiranje vseh ostalih stvari velja, da je potrebna izročitev treh predračunov. Februarske projekte

se izjemoma lahko prijavi do konca januarja. Do konca januarja je potrebna tudi prijava marčevskih

projektov. 

Posebni rezi se v finančnem načrtu ŠOVZ ne predvidevajo. 

Nejc Kralj doda, naj februarskih projektov člani ne prijavljajo za začetek februarja. 

K točki 5. Poročilo poslancev v ŠZ. 

Poslanci študentskega zbora so imeli eno konstitutivno in dve redni seji. Na konstitutivni seji je bil

izvoljen nov predsednik volili ŠZ, Rok Dolenc. Na prvi redni seji so potekale volitve novih predstavnikov

resorjev. Erik Sever prebere novoizvoljene. 

Nekateri poslanci so opozorili na več napak pri pravilnikih in vložili več amandmajev ter predlogov za



spremembe v finančnih načrtih ŠOU. Amandmaji so bili zavrnjeni. O spremembah finančnih načrtov je

Klemen Petek predlagal sestanek z opozicijo. 

Sarah Tkalec izpostavi, da se na drugi redni seji ni glasovalo za ukinitev Radia Študent. Glasovali so, da

so seznanjeni s prvim predlogom finančnega načrta o financiranju ŠOU družine. Poslanska skupina Zagon

je vložila zahtevo za referendum o usodi Radia Študent, saj menijo, da bi morali o tem glasovati vsi

študentje in študentke Univerze v Ljubljani, demokratično. Za financiranje ostalih organizacij ŠOU

družine je Zagon vložil amandmaje. Sarah poudari pomembnost fundacijo Študentski tolar, ki finančno

pomaga študentom. 

V letošnjem mandatu se je Zagonu s koalicijo uspelo dogovoriti, da bodo zagotovili več sredstev

študentom v stiski in invalidom. Dogovorili so se, da bi vsak resor tem skupinam namenil 1000EUR, vsak

ŠOVZ (če se strinja) pa 500EUR. Sarah Tkalec predlaga glasovanje, da bi UO ŠOFF omenjena sredstva

namenil študentom v stiski.  

K točki 6. Poročilo predsednice ŠSFF

Mia Hočevar poroča, da so tudi na seji ŠSFF debatirali o situaciji Radia študent. 

ŠSFF bo imel v kratkem volitve preko spleta, da se bo ŠSFF konstituiral v novi sestavi. 

K točki 7. Poročilo prodekanje študentke

Prodekanja Katja Černe svoje poročilo pred sejo poslala predsednici UO ŠOFF Anji Zidar, saj se sama

seje ni mogla udeležiti. Anja Zidar prebere poročilo. 

Na Informativi bo imel vsak oddelek Filozofske fakultete svojo predstavitev, potekali bosta tudi 2 splošni

predstavitvi ter spletna klepetalnica. 

Nekaj študentk je predlagalo ideje za izboljšanje VIS anket. Mia Hočevar tudi člane UO ŠOFF vpraša za

predloge. 

Objavljena so bila pravila za izvedbo izpitov preko spleta. Vsi študentje si morajo pred izpitom prebrati

napotke profesorjev, oziroma se z njimi dogovoriti za alternativne načine izvedbe. 

Glede informativnih dni v letošnjem študijskem letu fakultete Univerze v Ljubljani niso enotnega mnenja.

Petnajst se jih je odločilo za izvedbo preko spleta, vendar je dekan mnenja, da mora biti odločitev enota.

Potekal bo sestanek.

Ustavilo se je podeljevanje zaključnih listin. Razmišljajo, da bi jih pošiljali po pošti, če jih študentje nujno

potrebujejo, vendar bi se s tem odpovedali uradni podelitvi.

K točki 8. Razno

Predsednik fundacije Študentski tolar je imel nekaj pripomb glede pravilnika finančne komisije ŠOU, ki

bodo obravnavane na prihodnjih sejah ŠZ. 

Živa Gornik in Erik Sever bosta pripravila navodila za uporabo platforme Discord, člane UO ŠOFF pa

prosita, naj povezavo posredujejo študentom oddelkov.

Sklepi:

Sklep 1: SKLEP 1: UO ŠOFF se strinja z dnevnim redom.



ZA: 17          PROTI: 0          VZDRŽANI: 1

Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 2: SKLEP 2: UO ŠOFF potrjuje zapisnik konstitutivne seje. 

ZA: 20          PROTI: 0          VZDRŽANI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 3: SKLEP 3: UO ŠOFF potrjuje Nejca Kralja kot člana FK UO ŠOFF.

ZA: 22          PROTI: 0          VZDRŽANI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 4: SKLEP 4: UO ŠOFF potrjuje Nives Hüll kot članico FK UO ŠOFF.

ZA: 22          PROTI: 0          VZDRŽANI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 5: SKLEP 5: UO ŠOFF potrjuje Matica Kristana kot člana FK UO ŠOFF. 

ZA: 19          PROTI: 0          VZDRŽANI: 3

Sklep je bil sprejet.

Sklep 6: SKLEP 6: UO ŠOFF potrjuje Lucijo Pečlin kot članico FK UO ŠOFF.

ZA: 21          PROTI: 0          VZDRŽANI: 1

Sklep je bil sprejet.

Sklep 7: SKLEP 7: UO ŠOFF potrjuje Jako Šosterja kot člana FK UO ŠOFF.

ZA: 19          PROTI: 0          VZDRŽANI: 3

Sklep je bil sprejet. 

Sklep 8: SKLEP 8: UO ŠOFF potrjuje poročilo predsednice UO ŠOFF.

ZA: 22          PROTI: 0          VZDRŽANI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 9: SKLEP 9: UO ŠOFF potrjuje poročilo poslancev ŠZ.

ZA: 21          PROTI: 0          VZDRŽANI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 10: SKLEP 10: UO ŠOFF se strinja, da se 500EUR iz sredstev UO ŠOFF projektni steber nameni za

finančno podporo študentov. 

ZA: 21          PROTI: 0          VZDRŽANI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 11: SKLEP 11: UO ŠOFF potrjuje poročilo predsednice ŠSFF.

ZA: 21          PROTI: 0          VZDRŽANI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.



Sklep 12: SKLEP 12: UO ŠOFF potrjuje poročilo prodekanje študentke. 

ZA: 19          PROTI: 0          VZDRŽANI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

Seja se je zaključila ob 18:51.

Zapisnik sestavila: Živa Korošec, tajnica UO ŠOFF

Zapisnik potrjuje: Anja Zidar, predsednica UO ŠOFF

Zapisnikar: Predsednik

Živa  Korošec Boris Cesar


